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 PROTOKOLL 
2023-01-31 

Diarienr. 2023/00054 

 

Ungdomsrådet 

Dag/Tid Tisdag 31 januari kl. 17.30–19.30 

 

Plats Övergranssalen, Kommunhuset, Bålsta 

 

Ordförande 
Catherine Öhrqvist 

Ungdomspolitiker 
Agnes Häggmark 

 

 

Ledamöter 

 

Övriga 

Alexander Pawel Aust 

Isabelle Ychoo 

Isak Forsberg 

Josefina Wistedt 

Kevin Hellman 

Lana Bolori 

Melissa Ychoo 

Nils Backlund 

Tim Fredriksson 

Wille Holmberg 

William Frigren 

Charlotta B Carlsson, sammankallande 

Jennifer Martins, Kultur- och fritid 

Caroline Olsson, Hälsoäventyret 

 

 

 

Protokoll 

Dagordning  

1. Kommunalråd Catherine Öhrqvist hälsade alla välkomna 

2. Upprop och presentation med förväntningar på årets arbete i rådet 

3. Förra mötet anteckningar från 2022-11-30  

Protokollet gicks igenom och lades till handlingarna 

4. Val av mötesordförande 

Till mötesordförande valdes Melissa Ychoo 

5. Val av sekreterare för mötet  

Till sekreterare för mötet valdes Nils Backlund 

6. Godkännande av dagens dagordning 

Punkt 7 och 8 byter plats då det ges tid att underteckna ansökan till Sveriges 

ungdomsråd under pausen 



2. 
 

7 (gamla 8). Diskussion i grupper kring yttrande om motion Trygghets-
paket - ordningsregler i skolan Motion av  

Ungdomsrådet diskuterade fördelar och nackdelar 

Sverigedemokraternas förslag innebär att minska antalet ordningsregler i 

skolan från de sex steg som finns i nuvarande skollag till tre eller fyra.  

Många i Ungdomsrådet kände inte igen den trappa som presenterades i pro-

tokollet från nämnden. Det blev lite förvirrat kring trappstegen, bra om det 

reds ut. Rådet fastslår att motionen är omöjlig att genomföra. Fel väg att gå, 

vill en ändra måste skollagen ändras istället för via kommunmotionen. Ung-

domarna tyckte både ”för och emot”, en kortare skala/trappa för större över-

trädelse, men den gamla fungerar i det mesta fall. Rådet ser hellre att man i 

varje skola försöker upprätthålla ordningsregler enligt den konsekvenstrappa 

som redan finns i skollagen. Rektorn ska se till att lagen följs, att minska ner 

ordningstrappan är olagligt. Varje rektor borde få stöd i att upprätta en hand-

lingsplan på varje skola i enlighet med skollagen. 

 

Ungdomsrådets yttrande: 

Rådet anser att motionen ska anses besvarad. Vi anser att varje skola ska ha 

tydliga ordningsregler och vi stödjer de redan existerande ordningsreglerna 

och konsekvenstrappa som finns. Rektorerna ska ges stöd och resurser för 

tydliga handlingsplaner, då det motionen tar upp redan är fastställt i skolla-

gen. En kommungemensam handlingsplan bör även utarbetas och genomfö-

ras.  

 

8 (gamla 7). Undertecknande av ansökan, till Sveriges ungdomsråd 

Ansökan undertecknades av alla som meddelat att de skulle göra det. Me-

lissa Ychoo är valdes enhälligt till ungdomsrådets ordförande att under-

teckna ansökan. Charlotta B Carlsson uppdras skicka in den.  

9. Fika 

10. Diskussion i grupper om upplägg hearing den 15 mars.  

Hur ska hearingen gå till vilka ska bjudas in? Diskussion om själva utform-

ningen av Hearingen fortsätter på mellanmöte/pizzamöte på Generator. 

Charlotta och Jennifer kallar till det mötet. Tim, Lana, Agnes, Melissa och 

Nils, ställer upp som moderatorer. Jossan hjälper till men kan inte vara med 

den 15 mars. På mötet diskuterades tre stationer där de 3 fokusområdena 

diskuteras. Utöver politiker och förvaltningschefer från socialnämnden, skol 

och bildningsnämnden och fritid och kulturnämnden beslutades att inbjuda 

rektorer och elevhälsochefen till Hearingen den 15 mars. 

11. Övriga frågor 

- Blanketter till den som inte ska betala skatt under året delades ut. 

12. Slut 19.45  

 

Vid mötesanteckningarna 

Nils Backlund 


